



## COMPANY REGISTRATION FORM FORMULAIRE D'INSCRIPTION DE L'ENTREPRISE

| SECTION A – COMPANY INFORMATION<br>PARTIE A : RENSEIGNEMENTS SUR L'ENTREPRISE              |  |   |   |
|--|--|---|---|
| <input type="checkbox"/> Renewal<br>Renouvellement   | Company Name:<br>Nom de l'entreprise :   |   |   |
| Company Address:<br>Adresse de l'entreprise :  |  | Postal Code:<br>Code postal :   | Date (DD/MM/YYYY):<br>Date (JJ-MM-AAAA) : |
| Telephone Number:<br>Numéro de téléphone :   | Fax Number:<br>Numéro de télécopieur :   | Email:<br>Courriel :  |   |
| Type/Type<br>If Other, please specify: / Si vous choisissez « Autre », veuillez préciser : | <input type="checkbox"/> Elevator / Appareil élévateur<br><input type="checkbox"/> Boiler Pressure Vessel / Chaudière ou appareil à pression | <input type="checkbox"/> Gas / Gaz<br><input type="checkbox"/> Electrical / Électricité<br><input type="checkbox"/> Other / Autre |   |
| Company Representative:<br>Représentant de l'entreprise :                                  |  | Signature :   |   |

### Privacy Act Statement

The personal information on this form is being collected under the authority of section 9 of the *Electrical Protection Regulations*, section 18 of the *Boilers and Pressure Vessels Regulations*, section 13 of the *Gas Protection Regulations* and under paragraph 40(c) of the *Access to Information and Protection of Privacy Act (ATIPPA)*. This information will be used for program administration purposes, namely for the purposes of registration, verifying qualifications to perform work or a trade regulated under an Act or Regulation of the Northwest Territories or enforcement and compliance under those Acts or Regulations. Your personal information may be shared with another public body, local or indigenous government for program administration, compliance and enforcement purposes. Your personal information is protected by the privacy provisions of Part 2 of the ATIPPA. If you have any questions about the collection or use of personal information, contact the Manager of Inspections Services of the Department of Infrastructure at 1 (867) 767-9043 or mail to: [elecmechsafety@gov.nt.ca](mailto:elecmechsafety@gov.nt.ca).

### Déclaration de confidentialité

Les renseignements personnels inscrits sur le présent formulaire sont recueillis en vertu de l'article 9 du Règlement sur la protection contre les dangers de l'électricité, de l'article 18 du Règlement sur les chaudières et appareils à pression, de l'article 13 du Règlement sur la sécurité en matière de gaz et de l'alinéa 40(c) de la *Loi sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée (LAIPVP)*. Ces renseignements seront utilisés aux fins d'administration des programmes, notamment aux fins d'inscription, de vérification des qualifications pour effectuer des travaux ou pour exercer un métier régi par une loi ou un règlement des Territoires du Nord-Ouest, ou d'application de la loi ou de conformité en vertu de ces lois ou règlements. Vos renseignements personnels pourraient être divulgués à un autre organisme public, ou gouvernement local ou autochtone aux fins d'administration des programmes, de conformité ou d'application de la loi. Vos renseignements personnels sont protégés par les dispositions sur la confidentialité de la partie 2 de la LAIPVP. Si vous avez des questions sur la collecte ou l'utilisation des renseignements personnels, communiquez avec le gestionnaire des services d'inspection du ministère de l'Infrastructure au 867-767-9043 ou à l'adresse [elecmechsafety@gov.nt.ca](mailto:elecmechsafety@gov.nt.ca).